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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE SANTS-BADAL 

 

Data: 14 de novembre de 2023, 18.00 h 

 

Lloc: Escola Sopeña (c. de Violant d’Hongria Reina d’Aragó, 39-49). 

 

Presideixen el Consell: 

Sra. Raquel Gil,   Regidora del Districte de Sants-Montjuïc 

Sra. Àfrica Cardona,   Gerenta del Districte de Sants-Montjuïc 

Sr. Josep Maria Ribalta,  Vicepresident del Consell de Barri de Sants-Badal  

Sr. Albert Deusedes,   Conseller de Barri de Sants-Badal 

  

Consellers/es: 

Sra. Ana Sans,    GMD BeC 

Sr. Jofre Mont                              GMD JxCat-Trias x Bcn 

Sr. Francesc Almacelles              GMD ERC 

Jose Antonio Calleja                    GMD PPC 

 

Persones i entitats assistents: 

AVV Badal-Brasil-La Bordeta 

Secretariat d’Entitats de Sants, Hostafrancs i La Bordeta 

CAP Roger 

 

Tècnics/es municipals: 

Sra. Amor González,  Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte de 

Sants-Montjuïc  

Sra. Anna Serra,  Direcció de Democràcia Activa i referent de participació al Dis-

tricte 

  

Assistència: 28 persones (9 dones, 19 homes) 

 

Ordre del dia:  

 

1. Benvinguda 

2. Informe de la regidora 

3. Explicació dels procediments d’elecció de la nova Comissió de Seguiment i 

vicepresidència del Consell de Barri 

4. Torn obert de paraules 
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1. Benvinguda. 

 

Josep Maria Ribalta, Vicepresident del Consell de Barri de Sants-Badal, dóna la benvinguda i 

comença explicant que han passat una enquesta en el marc del Pla d’acció d’interculturalitat. 

Les enquestes es passen en aquest Consell i es té previst fer-ho també en properes sessions, 

així com en altres Consell de la ciutat i Audiències Públiques. L’objectiu de l’enquesta és 

disposar de dades contrastades del perfil de les persones que participen en els Consells de 

Barri i Audiències Públiques segons gènere, edat i origen i conèixer si són representatives del 

perfil de la població en el barri. A continuació cedeix la paraula a la Regidora de Districte. 

 

 

2. Informe de la Regidora. 

 

Raquel Gil es presenta com la Regidora del Districte de Sants-Montjuïc. Així mateix, presenta a 

Albert Deusedes com Conseller de Barri de Sants-Badal i a Àfrica Cardona com Gerenta del 

Districte. Repassa les seves trajectòries professionals, lligades estretament a la ciutat.  

 

Recorda que l’Informe de la regidora és un balanç de les principals actuacions que s'han fet al 

barri de Sants-Badal i problemàtiques que estan sobre la taula. En aquest cas, presenta 

qüestions que van sorgir a la Comissió de Seguiment del Consell de Barri i que s’han transmès 

des de l’associació de veïns i que són d’interès per a tota la ciutadania.  

 

D’altra banda, reflexiona sobre que el Consell de Barri es convoca seguint el Reglament de 

Participació com a espai de construcció del barri. Com a govern donaran explicacions d’allò 

que es demani, però indica que seria convenient que esdevingués un espai de construcció del 

barri on tothom pugui sumar, per créixer plegats i buscar sinèrgies. 

 

Es destaquen els següents temes en relació amb el barri: 

- Hi ha una percepció compartida entre veïnat i equip de govern sobre que en aquest 

mandat hauríem de ser capaços de tenir una mirada integral de les necessitats del barri 

i dibuixar un calendari realista d’actuacions.  

- Una de les principals preocupacions és l’incivisme, la neteja, i els problemes de 

convivència que es deriven. Una de les primeres mesures que va prendre l’Alcalde va 

ser reunir-se amb les empreses concessionàries de neteja i exigir que compleixin les 

condicions que van prometre, en paral·lel a multiplicar les inspeccions. A banda, està 

sobre la taula i s’està treballant amb la resta de grups polítics una modificació de 

l’ordenança de civisme, amb l’objectiu de dotar a l’administració de millors eines per fer 

front a l’incivisme.  

- Millorar la plaça de l’Olivereta és una demanda que ve de llarg. Sants-Badal és un barri 

dens i amb necessitat de disposar de més espais públics. La Regidora reflexiona sobre 

que no només calen espais públics i verds, sinó que aquests han de tenir un bon 

manteniment. En el cas d’aquesta plaça, tenim constància que hi havia un projecte 

consensuat amb el veïnat, que es va aturar perquè requeria fer unes obres a 

l’aparcament soterrat que encarien considerablement el preu del projecte. Encara s’han 

d’aprovar els pressupostos de ciutat, però com a govern la plaça de l’Olivereta és una 
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de les prioritats d’aquest mandat. S’han de cercar alternatives, treballades 

conjuntament amb el veïnat, perquè la urbanització sigui possible.  

- Sobre els Jardins de la Rambla de Sants, un tema important és la falta d’il·luminació, 

que es fa especialment palès ara que es fa fosc més d’hora. Des de Districte s’està fent 

una anàlisi d’aquest tram i d’altres zones del territori per veure quines necessitats 

d’il·luminació hi ha i actuar conseqüentment.  

- En relació amb els conflictes de la discoteca Mami, es preveu que es posin en marxa 

una sèrie d’intervencions urbanístiques per recuperar l’espai, aturar l’activitat i 

enderrocar l’edifici. S’està tramitant administrativament per fer-ho tot dins de la legalitat 

i demana paciència al veïnat, encara que sigui una situació difícil.  

- Una qüestió important al barri és la mobilitat. Hi ha diferents demandes sobre la taula, 

com l’allargament de la línia 70 de bus fins el CAP Roger, servei els caps de setmana, 

el bus de barri, entre d’altres. La voluntat del govern és tractar aquests temes 

conjuntament amb altres demandes de mobilitat del Districte, des d’una mirada integral 

de territori, i portar-ho conjuntament per treballar-ho amb TMB.  

- Sobre Juan de Sada, s’ha aprovat la modificació urbanística que depenia de 

l’Ajuntament. Hi ha interès per guanyar espais públics i verds en aquest tram, però 

tocarà treballar amb la iniciativa privada per aconseguir-ho.  

- Una notícia que ajudarà a revitalitzar el barri serà la construcció d’una residència per 

estudiants, on estava la fàbrica Virutex. Hi ha cert endarreriment amb les obres, però ja 

es preveu que finalitzin l’any 2025. 

- Destaca el projecte de Vila Veïna, que s’està prestant a l’espai familiar dels Gats i al 

local de l’AVV Sants-Badal. Algunes dades sobre el projecte: s’han atès a 141 

persones, majoritàriament dones, que han fet demandes relatives a l’autocura, la 

dependència, la salut mental i la criança. Aquest projecte es veu complementat des del 

setembre pel programa Concilia, de canguratge familiar gratuït en horari no lectiu per a 

famílies que no tinguin xarxa de suport.  

- Per últim, anuncia que el barri acollirà l’Exposició del Festival Internacional sobre Drets 

Humans amb la col.laboració de l’institut Lluís Vives i el servei municipal de 

dinamització de Sants-Badal, a partir del mes de desembre.  

 

 

3. Explicació dels procediments d’elecció de la nova Comissió de Seguiment i 

vicepresidència del Consell de Barri 

 

Pren la paraula Anna Serra, tècnica de Democràcia Activa al districte, qui recorda que com 

cada inici de mandat és necessari renovar els membres de la Comissió de Seguiment i la Vice-

presidència del Consell de Barri i explica el procediment d’elecció i guia per la presentació de 

candidatures. 

 

Indica que el Consell de Barri és l’òrgan d’enfortiment comunitari i de participació política de la 

ciutadania en les qüestions que afecten el territori. Té per finalitat ser un canal de participació 

ciutadana en el desenvolupament de polítiques de proximitat i convivència i afavorir la cohesió 

social i la millora de la qualitat de vida. 

 

És un espai per debatre: 

 la identificació i priorització de les problemàtiques del barri. 

 la revisió de les polítiques públiques del barri. 
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 propostes d’intervenció al barri. 

 

Forma part del Consell de Barri: 

 Entitats i associacions, grups o plataformes, ciutadans i ciutadanes, veïns i veïnes. 

 Presidència: Regidora o en qui delegui (Conseller). 

 Conseller/a de cada grup municipal. 

 

Cada Consell de Barri ha de constituir una Comissió de Seguiment. Recorda les funcions de la 

Comissió de Seguiment, indicant que les seves sessions són públiques i obertes, però només 

tenen dret a vot les persones que en son membre. Les funcions són: 

 Elaborar l’ordre del dia del Consell de Barri. 

 Garantir la redacció, enviament i publicació de les actes. 

 Fer el seguiment dels temes plantejats al Consell de Barri així com dels principals 

projectes en marxa al barri. 

 Elevar l’acord del Consell de Barri per incloure un punt a l’ordre del dia del plenari de 

Districte. 

 Convocar sessions i taules de treball per treballar assumptes que s’han de sotmetre a 

l’aprovació del Consell de Barri. 

 

Presenta el procediment d’elecció: 

 Presentació del procés al Consell de Barri 

 Presentació de candidatures, fins a 3 dies abans del proper Consell de Barri a l’espai 

del Consell de Barri a decidim.barcelona 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/santsbadal/f/5769  

 Confirmació de candidatures, a la Comissió de Seguiment prèvia al primer Consell de 

Barri del 2024 (1er Tr 2024). 

 Votació de candidatures, 1er Tr 2024 al proper Consell de Barri 

 

Continua explicant el procediment d’elecció de la Vice-presidència, explicant les seves 

funcions, i recordant que la persona candidata ha de ser un ciutadà o una ciutadana de 

consens, amb una trajectòria reconeguda, vinculada a la vida social o associativa del barri, 

segons estableix l'article 63 Reglament de Participació Ciutadana de l’Ajuntament de 

Barcelona. Recorda que és el nexe entre l’administració i el veïnat, modera el debat al Consell 

de Barri, i vetlla pel seguiment i el retorn dels acords i les interpel·lacions realitzades. 

 

Presenta el procediment d’elecció: 

 Presentació del procés al Consell de Barri 

 Presentació de candidatures, fins a 3 dies abans del proper Consell de Barri a l’espai 

del Consell de Barri a decidim.barcelona 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/santsbadal/f/5770   

 Confirmació de candidatures, Consell de barri 1er Tr 2024 

 Votació de candidatures, 1er Tr 2024 al proper Consell de Barri 

 

Explica com presentar una candidatura: 

 Entrar a la web del Decidim.barcelona. S’ha d’estar registrat prèviament per poder 

entrar-hi. 

 Òrgans de participació: Fixar-se que la sessió ha estat iniciada correctament. 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/santsbadal/f/5769
https://www.decidim.barcelona/assemblies/santsbadal/f/5770
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 Anar al calaix del Dte. Sants-Montjuic. Barri de Sants-Badal. Cal escollir la pestanya 

per presentar-se com a candidata a vicepresidència o CdS. 

 

Assenyala que s’elaborarà un resum de la guia per adjuntar-la a les persones interessades. Si 

hi ha alguna persona que necessiti suport, el Joan Parisi, membre de l’actual Comissió de 

Seguiment, s’ofereix a ajudar-los. 

 

S’obre un torn de preguntes sobre aquest punt: 

 

Intervenció Resposta 

Elia, veïna, pregunta si es cobra per aquests càrrecs. Anna Serra respon que són càrrecs voluntaris, no 

hi ha cap retribució.  

 

 

4. Torn obert de paraules. 

 

Josep Maria Ribalta explica que les intervencions s’agruparan per temàtiques i la Regidora 

donarà resposta de manera agrupada. S’obre el torn de paraules amb les següents 

intervencions: 

 

Intervenció Resposta 

Josep Maria Silva, sobre el carril bici de Gran Via, 

celebra que s’hagi baixat de la vorera, però al tram  de 

l’escola d’audiovisuals el carril bici fa una “chicane”, 

pujant a la vorera, que sorprèn tant a vianants com a 

ciclistes i que genera perill per uns i altres. La circulació 

de bicicletes per la vorera s’ha reduït, però continua.  

Raquel Gil es mostra d’acord amb que hi ha 

aspectes del carril bici que no funcionen. La 

impossibilitat de fer passar el carril bici per la 

calçada en tot el tram és per l’estretament del 

carrer en alguns punts i perquè s’ha de garantir 

que els serveis de neteja i recollida puguin 

accedir a determinats espais. En qualsevol cas, 

indica que han demanat a Mobilitat escenaris 

alternatius per trobar una solució. La qüestió és 

que ningú està content amb l’estat actual, ni 

vianants, ni ciclistes, ni conductors. Quan hi hagi 

la resposta de Mobilitat, Districte es reunirà amb 

usuaris de bicicleta i veïnat per trobar un punt de 

consens.  

Griselda Manejas, sobre el bus de barri, valora que es 

menysprea a les persones d’aquests barris. La 

demanda del bus barri ve de llarg, amb un barri amb la 

població molt envellida i que s’ha de moure a 

equipaments que queden lluny de casa seva. El 115 es 

podria allargar i donaria servei al barri. Des de 

l’associació de veïns fa temps que es recull un llistat de 

signatures per reclamar el bus barri i seria bon moment 

per presentar-lo. Quan es va moure el CAP van dir que 

posarien un bus per arribar al CAP nou, i això en cap 

cas s’ha complert. El V1 ve de Gran Via, des del centre 

Raquel Gil indica que hi ha diferents peticions 

relacionades amb la mobilitat al barri, i es 

treballaran de manera conjunta amb TMB perquè 

sigui una mirada més integral. 

 

Valora que el barri sí té alguns equipaments o en 

té molt propers, com l’escola bressol del carrer 

Roger i la biblioteca de Vapor Vell, i hi ha 

projecció de tenir-ne de nous, com la residència 

per estudiants i espais per a entitats a l’antic 

emplaçament de la fàbrica Virutex. 
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Intervenció Resposta 

comercial, i fins a Pedralbes. Passa pel barri però no 

dona cap servei al veïnat que hi viu. També reclama 

que hi ha falta d’equipaments de tot tipus al barri, sent 

això part del problema, que les persones s’han de 

desplaçar distàncies importants per anar als 

equipaments de referència. Assenyala que la fàbrica de 

Virutex havia de ser equipament i finalment es 

construirà un hotel.  

 

Reitera que l’antiga fàbrica Virutex serà una 

residència per estudiants, no un hotel. Són 

llicències totalment diferents i valora que els 

estudiants tindran estàncies molt més llargues al 

barri.  

Elia Navarro, veïna i comerciant: 

 Reclama que els dissabtes i diumenges el 

carrer de Sants està tallat i els busos no donen 

servei, amb l’Obrim Carrers. Valora que aquest 

projecte està matant el comerç del barri, ja que 

impedeix que vinguin de fora amb el bus. 

D’altra banda, a l’estiu va haver-hi un incendi al 

davant del mercat d’Hostafrancs i com estaven 

els carrers tallats, els bombers van tenir 

problemes per accedir a la zona de l’incendi.   

 Si tan bo és “obrir” els carrers, demana que es 

faci a Diagonal o Passeig de Gràcia, perquè es 

vegi realment l’impacte que té això pel comerç. 

Pregunta si aquests grans carrers no tenen 

aquestes iniciatives perquè el veïnat i comerç 

d’allà té més poder adquisitiu. 

 Sobre el carrer Begur, davant del col·legi Josep 

Tous, hi ha uns seients amb excrements de 

colom i que estan orientats cap a la carretera 

enlloc de cap al centre educatiu. Demana retirar 

els seients i situar-los en un espai que tinguin 

més ús.  

Raquel Gil, sobre l’Obrim Carrers, respon que es 

pren nota de la perspectiva de la veïna, però s’ha 

de tenir en compte que també hi ha gent a favor 

d’aquesta iniciativa. Es farà una valoració amb 

tots els arguments a favor i en contra. S’estan 

cercant també solucions per millorar 

l’accessibilitat del metro, amb la gent gran en 

ment. Reitera que hi ha interessos diferents, per 

exemple les famílies amb infants ho valoren molt 

positivament. En general, les valoracions que 

s’han fet a través d’enquestes són majorment 

positives. En qualsevol cas, abans de renovar el 

contracte de tancament d’accessos que permet 

aquesta iniciativa, es farà una valoració de com 

està funcionant i si hi ha aspectes a millorar. En 

relació amb l’impacte sobre el comerç, hi ha eixos 

comercials que estan valorant positivament 

l’Obrim Carrers, com l’eix de Creu Coberta.  

 

Sobre l’accés dels serveis d’emergències, els 

talls de carrer permeten que accedeixin. Fa uns 

mesos es va fer viral un vídeo sobre un vehicle 

que no podia accedir, però aclareix que era un 

simulacre muntat pels cossos de seguretat que 

es va descontextualitzar. 

 

Sobre el carrer Begur, es pren nota i es veurà si 

realment s’utilitzen o si s’haurien de desplaçar. 

Abans de retirar-los es valorarà si la no utilització 

està relacionada amb la falta de neteja.  

 

Sobre el tema que comenta la veïna de fer 

l’Obrim Carrers a altres carrers importants de la 

ciutat, la Regidora assenyala que ja s’està fent a 

Gran de Gràcia i els resultats són positius.  

Pere Bastús, de l’AVV Sants-Badal: 

 Confia en els membres del Govern i creu que 

Raquel Gil agraeix la confiança depositada i 

espera estar a l’alçada.  
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Intervenció Resposta 

aquesta legislatura es treballarà en la bona 

direcció.  

 Demana canviar el sentit de la circulació dels 

carrers Puig i Valls i Escultor Canet, una 

inversió amb cost baix i que descongestionaria 

de trànsit aquesta zona. 

 Reitera la demanda de disposar un bus de 

barri.  

 

Sobre el bus de barri, està clar que és un tema 

principal i una de les principals demandes del 

barri. Es treballarà amb TMB les diferents 

alternatives perquè les necessitats de mobilitat es 

puguin resoldre.  

Harri Lertxundi, veí: 

 Sobre l’Obrim Carrers, valora que guanyar 

terreny als cotxes sempre costa, però és 

positiu. Així i tot considera que, des del punt de 

vista educatiu, a ell personalment li costa baixar 

a la calçada amb les seves filles perquè no és 

un carrer per a vianants, entre setmana veus 

com passen els vehicles i el missatge a les 

nenes és que s’ha de circular sempre per la 

vorera, aleshores li suposa una certa 

incoherència.  

 En relació amb l’estat del barri, costa saber la 

regularitat amb la que es neteja. Hi ha molt 

d’incivisme, excrements de gossos, 

especialment al carrer Violant d’Hongria però 

en general a tot el barri. Les campanyes de 

conscienciació estan molt bé, però s’ha de 

sancionar perquè sigui efectiu. 

 També sobre el carrer Violant d’Hongria, els 

vehicles circulen molt ràpid, quan teòricament 

és un carrer limitat a 10km/h. Valora que 

tampoc està ben senyalitzat aquest límit de 

velocitat, però és principalment incivisme dels 

conductors.  

Raquel Gil explica que la ciutat de Barcelona és 

la ciutat espanyola que més despesa té en 

neteja. La primera acció de l’Alcalde en aquest 

sentit ha estat fer un reforç de les inspeccions per 

garantir que els contractes de neteja es 

compleixen. També està la part del civisme, 

conscienciar-nos sobre que la ciutat és de 

tothom. La voluntat d’aquest Govern és la 

modificació de l’Ordenança de Civisme per poder 

treballar més àmpliament la conscienciació, però 

també per tenir eines com administració per 

controlar i sancionar a aquelles persones que no 

estan complint.  

 

Es pren nota sobre la senyalització de 10km/h i 

es revisarà.  

Serafín Blanco, veí: 

 Planteja si les empreses de neteja incompleixen 

els contractes, ja sigui per mala voluntat o 

perquè l’Ajuntament no fa suficient inspecció. 

Parla concretament del carrer de Miquel Àngel, 

on s’acumulen escombraries al carrer durant 

dies. També hi ha una problemàtica 

d’excrements de gossos. S’ha de buscar alguna 

solució. 

 En relació amb la rambla Brasil, valora que és 

una autopista de bicicletes i patinets, amb la 

conseqüent inseguretat pels vianants. 

 També al carrer de Miquel Àngel, hi ha molta 

Raquel Gil reitera que s’està reforçant la 

inspecció sobre els treballs de neteja, però també 

cal incidir sobre l’incivisme. Es revisarà 

concretament el tram de carrer de Miquel Àngel. 

 

Sobre els patinets, els darrers mesos s’ha 

treballat la modificació de l’Ordenança de 

circulació de la ciutat, per poder actuar sobre 

aquesta problemàtica, però la modificació està 

aturada perquè no té el suport de les altres forces 

polítiques del consistori.  

 

Sobre Guàrdia Urbana, s’ha fet un esforç molt 
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Intervenció Resposta 

inseguretat i la Guàrdia Urbana no acudeix a 

les trucades. Mossos a vegades sí, però no 

sempre. Hi ha robatoris constants. Demana 

més presència i vigilància policial en aquest 

punt. 

gran de contractació amb el cos policial i això 

aviat donarà els seus fruits. Fins ara el servei era 

compartit amb Les Corts, però en breus es 

dividirà i haurà un servei únic per Sants-Montjuïc.  

Sobre Mossos, s’ha demanat a la Generalitat 

disposar de més personal a la ciutat i la resposta 

ha estat positiva.  

Valentí Corominas, veí:  

explica que hi ha una sèrie de contenidors que 

s’acumulen al mateix tram del carrer  Escultor Canet, 

entre Carreras i Candi i Sugranyes. Concretament, 

s’acumulen 9 contenidors en aquest tram. En canvi, a 

gran part del carrer Sugranyes no n’hi ha. Tampoc a la 

resta d’Escultor Canet. Això implica que aquest tram 

d’Escultor Canet on es concentren sigui un abocador. 

Sobre l’horari de recollida de les escombraries, 

especialment els contenidors de rebuig, es fa la 

recollida a les 4 del matí, durant més de 10 minuts. 

Indica que el veïnat porta moltes nits sense dormir tot 

seguit.  

Raquel Gil, sobre els contenidors, indica que es 

revisarà tècnicament perquè 9 semblen molts en 

aquest tram de carrer. La Regidora explica que a 

tota la ciutat s’han agrupat perquè els informes 

indiquen que això incentiva que el veïnat recicli 

més orgànica, es visualitzen més els contenidors 

d’orgànica. Però reitera que 9 contenidors en un 

únic tram de carrer no sembla lògic.  

Veïna demana indicar el nom de cada tipus de 

contenidor, ella a vegades s’ha confós al llençar les 

escombraries.  

Raquel Gil indica que el nom apareix als 

contenidors, en petit, i valora que s’han fet moltes 

campanyes perquè tothom identifiqui el tipus de 

contenidor pel color.  

Lucía Salvador, veïna: 

 Pregunta pel projecte previst per la Rambla 

Badal des de Carretera de Sants fins Antoni de 

Capmany. Valora que la vegetació està molt 

deteriorada i en un estat de deixadesa.    

 Pregunta si hi ha previst un arranjament de la 

vorera del carrer Begur. Recorda que hi ha un 

pal al mig del pas, a l’alçada del número 72. 

 Recorda que amb l’anterior Regidor, Marc 

Serra, ja se li va transmetre que a 

l’encreuament de Canalejas amb rambla Badal 

hi ha un arbre molt alt que arriba al 6è pis del 

seu bloc i entra al balcó. Pregunta si es podria 

podar.  

 Reclama que a la plaça de l’Olivareta hi ha una 

falta greu d’il·luminació.  

Raquel Gil reitera que s’ha d’invertir en 

manteniment, no només grans transformacions. 

 

En aquesta legislatura es pretén fer una 

priorització d’aquells carrers que s’han d’arranjar, 

en funció de les demandes veïnals i de criteris 

objectius basats en les necessitats de l’espai 

públic. 

 

En relació amb l’arbre de Canalejas amb Badal, 

es pren nota i es revisarà tècnicament. 

 

Sobre el pal que suposa un obstacle,  indica que 

hi ha negociacions amb Endesa per treballar 

aquest tema. S’ha començat per Horta, però 

també amb Font de la Guatlla. En qualsevol cas 

es pren nota i es revisarà.  

 

En relació amb la il·luminació de la plaça 

Olivareta, es revisarà i es mirarà d’arribar a un 

equilibri, ja que tampoc és una solució augmentar 
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molt el nivell de llum, ja que això també genera 

problemes.  

Maribel Rebullida, veïna: 

 Reitera la necessitat d’arranjar diferents carrers 

del barri i pregunta si hi haurà pressupost 

aquest mandat. 

 Pregunta si Districte té bona relació amb 

l’església del carrer Begur i valora que seria 

positiu establir col·laboracions per recuperar el 

seu teatre i que es pogués utilitzar 

Raquel Gil explica que es pretén fer una 

priorització d’aquells carrers que s’han d’arranjar, 

en funció de les demandes veïnals i de criteris 

objectius, basats en les necessitats de l’espai 

públic. La voluntat és que els barris passin a 

gestionar directament més pressupost que 

abans, però de moment els Pressupostos estan 

en procés de negociació. 

 

Sobre l’espai de l’església, el CAU l’ha utilitzat, 

però per temes de seguretat de la infraestructura 

es va deixar de fer-ho. 

Víctor Cano, de l’AVV Sants-Badal: 

 Des de l’Associació s’ha treballat amb els tres 

darrers governs per millorar els espais públics i 

carrers, tot i que després no sempre es porten a 

terme els projectes als que dediquem aquest 

temps. Hi ha molts d’aquests projectes que no 

requereixen d’una inversió important, sinó de 

voluntat de fer canvis. El veí comenta alguns 

projectes de canvi de sentit i de millores de 

l’espai públic que van estar treballant amb 

l’anterior govern.   

 Sobre el bus 70, indica que amb un desviament 

del seu recorregut es podria aconseguir que 

arribés al CAP de Roger. Valora que hi ha 

20.000 persones que han d’anar al CAP i no 

tenen manera de fer-ho en transport públic. 

També per arribar a la Comissaria per si s’ha de 

presentar una denúncia. També es podria fer 

amb el V1, perquè doni servei al barri.   

Raquel Gil explica que s’estan treballant 

conjuntament amb Hospitalet alguns temes de 

mobilitat que afecten els dos municipis, per fer-ho 

de manera coordinada. 

 

En relació amb la connexió amb el CAP Roger i 

els temes de mobilitat, com s’ha esmentat, es 

pretén treballar de manera conjunta amb altres 

demandes del Districte amb TMB. 

Maria Rosa Sahun, veïna: 

 Sobre la Rambla Badal, concretament del tram 

entre carretera de Sants i les vies del tren, es 

va parlar a una reunió prèvia d’un projecte de 

remodelació d’aquesta zona. Pregunta si 

aquest projecte està sobre la taula. El mobiliari 

urbà està en mal estat, l’arbrat no dona ombra, 

la neteja és insuficient i hi ha un ús incívic a les 

nits en aquest punt, amb persones que 

consumeixen alcohol a la via pública i deixen 

residus allà mateix. Demana una remodelació 

d’aquesta secció i més presència a les nits de 

Raquel Gil explica que amb la pandèmia, les 

podes es van moure de termini i, sumat a la 

sequera, ha tingut un impacte negatiu sobre 

l’arbrat de la ciutat. 

 

En relació amb els sistemes d’ombreig, valora 

que s’ha de fer una revisió tècnica ja que la 

necessitat d’ombra no farà més que augmentar. 

S’han d’explorar diferents elements, tant arbrat 

com altres tipus d’infraestructures, en funció de 

l’àmbit en qüestió.  

 



 
Districte Sants-Montjuïc 
Direcció Serveis a les Persones i al Territori 
Creu Coberta, 104 
08014 Barcelona 
T. 93 2915282 

 

Acta del Consell de Barri de Sants-Badal, 14 de novembre de 2023 10 

Intervenció Resposta 

Guàrdia Urbana i Mossos. 

 Tant a la Rambla Badal com a carretera de 

Sants (els caps de setmana amb l’Obrim 

Carrers) hi ha bicicletes i patinets que circulen a 

velocitat molt alta. 

 

 

Josep Mitjavilla, veí: 

 Durant el darrer mandat és va treballar un 

projecte d’urbanització per recuperar la zona 

verda del carrer Juan de Sada. Va quedar 

pendent que el Departament d’Urbanisme 

treballés la proposta, amb el compromís al maig 

del 2023 que ens tindrien informats. Pregunta si 

hi ha alguna novetat i si ha hagut negociacions 

amb el privat.  

 En relació amb el refugi, el Comissionat de 

Memòria Històrica Ricard Vinyes va indicar que 

presentaria una proposta per arranjar-lo. 

Pregunta en quin estat es troba aquest tema. 

  A l’encreuament entre carrer Quetzal i Riera 

Blanca, hi ha un espai en construcció des de fa 

anys. Pregunta si el projecte continua sent el 

mateix, tot i que ha estat uns anys aturat, o si 

és un projecte nou.  

 En general, demana més agilitat a l’Ajuntament 

a l’hora de donar respostes i treballar els temes 

del barri. 

Raquel Gil indica que s’han de donar respostes 

des de l’Ajuntament, encara que s’hagi viscut un 

canvi de mandat. Es farà una reunió amb l’equip 

d’Urbanisme perquè es pugui explicar com està 

aquest projecte. En qualsevol cas, s’ha de tenir 

en compte que està la part municipal, que són els 

canvis en el planejament, i està la part de 

treballar amb els agents privats de l’àmbit.   

 

Sobre l’espai de Quetzal amb Riera Blanca, no 

s’ha fet cap canvi de projecte de volumetria ni 

planejament, però no coneix el que hi havia 

inicial. Són edificis amb zona verda incorporada, 

però es pot revisar amb l’entitat.  

Alfredo, veí: 

indica que al carrer Badal, entre les vies del tren i 

carretera de Sants, hi ha una sèrie de rajoles trencades, 

fins i tot de les noves que es van instal·lar fa poc. Hi ha 

un problema de manteniment o dels materials.  

Raquel Gil indica que es pren nota i es revisarà.  

   

Sense més intervencions, Raquel Gil agraeix a tothom el temps dedicat i la dedicació i 

compromís que tenen cap al barri i conclou la sessió.   

 

Signat: 

 

 

 

 

               

 

 

Raquel Gil Eiroá                                                                     Amor González 

Regidora del Districte                                                             Secretària del Consell 
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